



VIP Privilege Card Registration VIP優惠卡登記表格

VIP優惠卡號碼 Card Number:

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

(卡背條碼下之13位數字 The 13-digit number printed on the back of the card under the barcode)

先生 Mr / 太太 Mrs / 女士 Ms

Surname: _____ Name: _____
(正楷 In block letter) (正楷 In block letter)

中文姓名: _____ 出生日期 Date of Birth: _____ / _____
(日 DD / 月 MM)

日間聯絡電話 Telephone number (for daytime contact): _____
(聯絡電話將成為閣下日後之VIP優惠卡密碼，請務必填寫。)
(Please fill in your telephone number which will become your password.)

電郵地址 Email Address: _____
(我們將透過電郵為您送上產品及優惠資訊。)
(We will inform you the latest product and offer information by email.)

職業 Occupation:

- 專業人士 / 經理 / 老闆 Professional / Manager / Boss
- 文職 White Collar
- 學生 Student
- 待業 / 退休 Unemployed / Retired
- 非文職 Blue Collar
- 家庭主婦 Housewife
- 其他 Other

顧客簽署 Signature: _____

有關閣下的登記資料將根據香港特別行政區《個人資料(私隱)條例》處理。The data you entered for card registration will be managed in accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance of the HKSAR.

內部專用 FOR INTERNAL USE		
分店代號: _____	職員姓名: _____	登記日期: _____ (日 / 月 / 年)
<input type="text" value="資料處理"/>	職員姓名: _____	日期: _____

恭喜您！

為答謝 閣下一直以來的鼎力支持，聖安娜餅屋特別呈獻「聖安娜VIP優惠卡」，讓 閣下尊享VIP的購物優惠。

凡以現金到任何一家聖安娜餅屋購物即可享優惠如下：

- 各式西餅、蛋糕、麵包及中式包點(飲品除外) 一 九折
- 鮮忌廉生日蛋糕 一 八折
- 壹打裝禮餅券10張或以上 一 七五折 (100張或以上：七折)
- 賀年禮品、端陽極品糰及中秋月餅 一 由七五折以至半價

為確認持卡人的尊享權益，請於使用此卡前登入聖安娜網頁www.sthonore.com登記持卡人的詳細資料，此卡方為有效。

如有任何查詢，歡迎致電聖安娜餅屋客戶服務熱線：2873 0832（辦公時間）。

聖安娜網頁www.sthonore.com

Congratulations!

In appreciation of your continuous support over the years, Saint Honore Cake Shop Ltd. is pleased to present you with the "VIP Privilege Card". You are now entitled to enjoy special discounts at our outlets with any cash purchases.

Discount details as follow:

- **10%** discount on assorted cakes, fresh cream cakes, bread & steamed buns (drinks excluded)
- **20%** discount on fresh cream birthday cake
- **25%** discount on one dozen of assorted cake coupons - 10 pcs and above (**30%** discount on 100 pcs and above)
- **25% - 50%** discount on Chinese New Year pudding & gift packs, rice dumplings and mooncakes

Before making any purchases, please activate your card on Saint Honore website www.sthonore.com.

For inquiries, please dial our Customer Service Hotline: 2873 0832 (office hours).

Saint Honore Website: www.sthonore.com



「聖安娜VIP優惠卡」有效日期至2009年12月31日。
請即登入聖安娜網頁確認，以便從速尊享購物優惠。

The VIP Privilege Card will be invalidated after 31 December 2009.
Please activate your card as soon as possible to enjoy your special privileges.